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Marcu 16: 9, "Isus, după ce a înviat, în dimineaţa zilei dintâi a săptămânii, S-a arătat mai întâi  
                           Mariei Magdalena, din care a scos şapte draci" 
 
       *Când Dumnezeu m-a creat pe mine, William Branham, eu eram din ainte de întemeierea lumii; El a creat fiinţa mea, duhul 
meu. Eu nu eram conştient de nimic atât cât eu cunosc, dar... eu eram acolo (Iov 38: 4-7 / Prov.9: 22-31). Oh, eu nu cred că voi aţi 
prins-o. Dar acum, doar un minut, Isus a spus discipolilor Săi că El i-a cunoscut pe fiecare înaite de întemeierea lumii; şi pavel a spus 
aici, că El ne-a ales în El inainte ca lumea să înceapă (Efeseni1: 3-4). Acum, acolo era o parte din mine, din Orman Nevile, şi din 
restul din voi toţi de aici, aceea era în Cristos Isus mai înainte ca lumea să înceapă. Şi aici este analiza mea la aceasta: Eu cred că 
oamenii astăzi sânt posedaţi cu acest Spirit, sau cu spiritul, o parte din aceste fiinţe îngereşti care erau în jurul lui Dumnezeu, care 
niciodată nu au căzut de la început şi au rezistat minciunilor Diavolului în ceruri.....(Isaia 14: 12-15 / Ezechel 28: 11-19).  
       Şi două  treimi  de  pe  pământ  este  păcat,  şi  mai  mult  decât  atât,  acelea  două  treimi  de  îngeri  care  au  
fost  alungaţi  afară  
(Apoc. 12: 3-4). Şi acele spirite demoniceau venit în oameni şi au locuit în trupurile lor. Înţelegeţi ce vreau să spun? Acolo sânt 
demoni care odată.....Ei au existat odată şi ei au venit în oameni şi le-au dat o natură. 
       Isus a scos afară şapte din ei din Maria Magdalena:  1)-Mândria,  2)-Lăudăroşenia (de sine),  3)-Necurăţia,  4)-Murdăria,  
5)-Vulgaritatea,  6)-Rivalitatea,  7)-Cearta,  şi toate aceste lucruri  (Luca 8: 1-3 / Marcu 16: 9-10).  
      *Aceşti demoni sânt în tărâm spiritual. Noi îi putem numi de asemeni, nervozitate, depresie, aroganţă, suflet mohorât ţîfnos, 
neevlavios, nedumnezeiesc, vorbăreţ - limbut, duhuri ale întunericului, băutul, fumatul, obiceiuri proaste. 
       Isus le-a numit pe acestea un diavol. Acum, fiecare cunoaşte căci cuvântul "diavol" înseamnă  un chinuitor- înşelător. 
Un tip care chinuie şi înşeală este un diavol, un tip rău. Toate bolile sânt de la diavolul. Tu nu poţi să le pui pe seama lui Dumnezeu. 
Vedeţi? Aceea este de la diavolul. 
       Profetul lui Dumnezeu a amintit câţiva alţi demoni din tărâmul fizic numiţi tumoare, cancer, pneumonia, artrita, cataractă, 
reumatism, tuberculoză, epilepsie, asmă, germeni de boală, ulcer, surzenie, orbirea, etc. 
       Pe tărâmul (duhurile) religios el a amintit duhurile necurate, (Fapte8: 7), duhul de îndoială, superstiţia, necredinţa şi păcatul. 
Ele vin într-o forma de religie de multe ori. Aţi văzut voi vreodată o persoană, demoni personificând Creştinismul? Deci, demonii pot 
să lucreze chiar drept printre Creştini - şi ei personifică. Ei sânt foarte religioşi. Ei mint (1Regi 22: 19-29) sau vin cu vreo doctrină 
falsă (Galateni 6: 6-10 / 2 Corinteni 11: 1-4). 
       Şi noi trebuie să-i alungăm, să-i scoatem afară şi să-i legăm prin jurământ, să părăseacă persoana. Pentru că cu autoritatea 
Numelui lui Isus Cristos, fiecare demon din iad este supus Acelui Nume (Marcu 1: 37-34 / Fapte 3: 16, 4: 12). 
      *Profetul lui Dumnezeu spune: Şi acum blestem acest demon numit cancer în Numele lui Isus Cristos, fie ca el să iasă afară din 
el. 
      *Dar acum, ce porneşte (provoacă) această boală? Acum, primul lucru, este un duh înainte ca aceasta să devină o boală, doar în 
acelaş fel cum tu ai fost un duh înainte ca tu să devii o fiinţă omenească. 
        Câteodată tumorile sânt asimetrice in acest fel, lungi, dreptunghi, şi în tot felul. Ele nu au formă, pentru că ele sînt după un 
psirit care nu are formă. Dar el ia o formă din celule, el este o grămadă de celule. Zici că în tine chiar acum este o tumoare sau un 
cancer chiar crescând (dezvoltând) celule, crescând, crescând, crescând; el doar mănâncă, trăgând viaţa din tine; el trăieşte în (din) 
sîngele tău. Cataracta ia mucoasa din ochi şi creşte chiar peste el, îl acopere peste tot, îţi închide ochiul tău. Unele din ele vin şi 
niciodată nu iau.....Ca şi tuberculoza, aceasta vine doar în mici germeni. Acolo nu este nimic de mărime. Aceeaşi mărime de germene 
face un elefant, face un purice. Vedeţi? Nu are nici o mărime acel germene. 
       Şi unele din ele iau o formă trupească, altele nu iau formă deloc. Şi unele niciodată nu intră în celule. Unele devin duhuri, 
chinuind - înşelând - sufletul. Noi vom încerca să luăm partea aceea. Eu voi lăsa partea aceea pentru mâine dupămasă, dacă eu pot, 
unde acele duhuri- sufleteşti vin, şi cum jos sub aceasta ele în...... 
      *Fiecare persoană care stă aici, este umplută cu ceva (Efeseni 2: 1-2). Voi sânteţi umpluţi cu ceva. Voi nu puteţi sta acolo fără 
ca să fiţi plin de ceva. Acum, tu nu poţi să stai neutru. Tu doar nu poţi să o faci. Tu ai o viaţă în tine. Acea viaţă te conduce 
(călăuzeşte) pe tine, şi acea viaţă este condusă de un duh. Acum, tu poţi fi plin de lume, iubind lumea şi lucrurile din lume (1Ioan 2: 
15-17). Dumnezeu să fie îndurător cu tine.Tu poate eşti plin de crezuri de la ceva biserică, ceva mici rugăciuni pe care tu le spui, tu 
crezi că aceasta va -- sau să te rogi la ceva persoane moarte, sau să faci ceva fel de semne peste tine. Dumnezeu să se îndure de tine. 
Şi tu poţi să fii plin de religie; şi asta este cel mai rău. Aceea este corect. Corect. Biblia spune că în zilele din urmă ei vor fi foarte 
religioşi, având o formă de închinare, dar negând puterea, de la aceştia depărtează-te (2Tim. 3: 1-5). Dacă tu eşti plin de crezuri, tu 
habar nu ai despre ce vorbeşti. Dacă tu eşti plin de lume, tu eşti orb. 
      *Voi ştiţi ce a focut Dumnezeu pentru Saul? Dumnezeu i-a dat un duh rău ca să-l conducă (1Sam. 16: 14-15). Deci, când un om 
respinge călăuzirea Duhului Sfânt, sau orice persoană respinge călăuzirea Duhului Sfânt, tu ai luat un duh rău să te conducă. Aceasta 
este exact Biblia. Dacă un om este condus de Duhul lui Dumnezeu (Rom.8: 14), Dumnezeu se face cunoscut acelei persoane. Da 
domnule. Dumnezeu a promis aceasta. Deci, făcând aceasta, noi ştim atunci că Duhul Sfânt conduce -călăuzeşte- oamenii, şi 
Dumnezeu poartă de grijă de aceasta. 
       Apoi aş mai vrea să vă spun un alt lucru, că duhul rău a început să-l conducă pe Saul, şi l-a condus. Şi astăzi când Duhul Sfânt 
este respins.....ce face aceasta? Tu vei lua un duh rău să te conducă. Acum, ascultaţi. Eu nu vreau să vă rănesc, dar eu vreau ca voi să 
prindeţi aceasta, vedeţi. Doar aşa cum a fost în zilele acelea, aşa este şi astăzi. Ei nu vor pe Duhul Sfânt ca să-i conducă deci ei iau un 
duh rău. Ce se întâmplă cu duhul rău atunci? Duhul rău vrea să-i conducă atunci. 
       Şi acum priviţi. Ei nu doresc ca Dumnezeu să le fie judecător. Şi oamenii astăzi nu vor ca Duhul Sfânt să-i judece pe ei. Acesta 
este motivul că ei au lăsat jos pe Samuel (1 Sam.8: 1-22), pentru că judecata lui era a lui Dumnezeu, era Scriptural.  Şi ei nu vor să fie 
conduşi de Duhul. Şi ei se întorc de la un om eclesiastic. Şi ce obţin ei? Un duh rău ca să-i conducă. Acum, oamenii astăzi nu vor să 



fie conduşi de Duhul Sfânt. Ei nu vor ca Duhul Sfânt să-i judece pe ei. Acum, aceasta este adevărat prieteni. Ei nu vor ca Duhul Sfânt 
să vă judece pe voi. 
      *Deci, toate aceste lucruri pe care le vedeţi voi întâmplându-se pe pământ, ele au fost în Geneza, pentru că Geneza este capitolul  
"sămânţă" al Bibliei, adică începutul. Deci, vedeţi voi, acele duhuri au fost peste acei oameni înapoi în acele zile, şi încă trăiesc în 
oameni astăzi. Vedeţi? Satan ia un om, dar duhul trăieşte mai departe (în continuare). 
        Dumnezeu Îşi ia omul Lui, dar Duhul trăieşte mai departe (în continuare). Aceasta face pe Isus Cristos acelaş ieri azi şi în veci  
(Evrei 13: 8). El a luat pe Isus Cristos, dar Duhul, Duhul Sfânt vine înapoi, şi a fost peste oameni în biserică tot timpul jos prin epoci, 
pentru că Dumnezeu Îşi ia omul Lui, dar nu şi Duhul Său. Satan îşi ia omul său, şi tu găseşti aceleaşi duhuri; doar priviţi la natura lor.  
     *De exemplu: Când tu vezi o persoană ca şi în Luca 8: 26-39, nu te gândi vreodată că acela este omul; este diavolul care este în 
om. Acum, acel maniac acolo pe platformă în acea seară era să mă omoare acolo sus în Oregon...Dar era diavolul din el care făcea 
acel lucru.  
       Şi tu niciodată nu vei putea să scoţi afară un diavol, printr-o atitudine greşită. Este nevoie de dragoste ca să faci aceea. Şi 
dragostea este cea mai puternică forţă care există în lume (1Cor. 13: 1-8). Acum, dacă voi observaţi, un diavol este întotdeauna ură. 
Ura este de la diavolul. Şi când oamenii urăsc pe cineva, amintiţi-vă, este un teribil diavol să dispreţuieşti sau să nu suferi . Tu nu 
trebuie să faci aceea. 
       Acum, in omul acela ( aici în statul Oregon ) au fost unele din acele duhuri care au fost alungate în porcii din Gadara  
(Luca 8: 26-39 şi Marcu 5: 1-20). Unii din acei sărmani oameni sânt aici afară în ospicii de nebuni lovind mâinile lor de bare de fier, 
în celule. Amintiţi-vă, diavolii nu mor niciodată. Diavolii trăiesc întotdeauna, dar va fi un timp când diavolii vor trebui să moară.  Ei 
vor fi total anihilaţi (Apoc.20: 10). Dar acum ei trăiesc, şi ei lucrează din generaţie în generaţie asupra fiinţelor umane. Unii din ei sânt 
sub formă de cancer, alţii sub formă de epilepsie, alţii sub formă de tuberculoză. Ei întră în carne (în trup), dar după câte se pare, ei 
sânt fără putere până când ei intră într-o persoană. Ei trebuie să lucreze (să opereze) printr-o persoană, lucru care ne aduce pe noi la un 
alt gând, la o altă idee, aceea că Duhul Sfânt este -- El acoperă întreg pământul, dar El este aproape neputincios până când El nu intră 
în tine şi în mine. 
      *Acum, când adunarea este în desfăşurare, un duh rău este în adunare, acel duh este aproape neputincios până când el nu găseşte 
persoana prin care el poate să lucreze. Atunci, când el poate să lucreze, el cu siguranţă va produce strică ciuni, pentru că el este un duh 
rău. Dar şi Duhul Sfânt este aici, încercând să găseacă pe cineva prin care să lucreze, şi când El găseşte pe cineva prin care să lucreze, 
El poate să facă bine. Vedeţi, două duhuri, motivele lor, obiectivele lor ? Priviţi cum este aceasta. Urmăriţi lucrările lor. Urmăriţi 
roadele lor (Efeseni 5: 9 / Rom. 6: 21). Atunci voi puteţi observa ce fel de duh este peste voi. 
       Voi sânteţi motivaţi prin duh. Dacă nu aveţi duh, atunci voi sânteţi morţi. Şi dacă voi aveţi un duh, atunci el motivează viaţa 
voastră. Şi dacă voi aduceţi roadele unui Creştin, atunci el este un duh Creştin (Gal.5: 22-23). 
       Acum, urmăriţi aceste duh rău. Când el merge afară, el umblă prin locuri fără apă, căutând un loc unde să găsească odihnă. 
Biblia spune că el nu poate găsi odihnă, (Luca 11: 24-26). Şi atunci el zice, "Mă voi întoarce înapoi de unde am ieşit".Aţi observat voi 
că diavolul pleacă prin voia sa proprie şi se întoarce tot prin voia sa proprie? El se întoarce înapoi la această persoană la care a fost 
odată, şi găseşte casa toată măturată, curăţită, sfinţită, toată condamnarea dusă, oh, doar un real credincios bucuros. Dar este goală, şi 
el zice,"Veniţi aici", alte şapte duhuri, mai rău decât a fost.....Aţi vrea voi, vă rog să încercaţi să prindeţi aceasta. Biblia spune că 
acesta este adevărul. Şi el vine înapoi la această casă. 
       Încă o dată: Un om care a mărturisit pe Cristos de a fi Salvatorul lui, şi s-a scăpat de slăbiciunile lui vechi, a renunţat la 
băutură, la fumat, la minciună, la furat, el a devenit sfinţit, curăţit. Casa lui este măturată, el se simte liber. Deci, aceste duh rău vine 
înapoi, şi găseşte acea casă. Apoi el merge şi aduce şapte alte duhuri mai rele decât el, şi vine în acea persoană, dacă paznicul acelei 
case nu este acolo să-l ţină deoparte - credinţa de a crede. Şi paznicul casei tale este credinţa ta, care zice, "Nu intra - stai 
deoparte"(Mat.12: 22-29) Aceasta este. Şi Biblia spune că starea omului de pe urmă, este mai rea de şapte ori ca la început. Acum, 
dacă această casă este ocupătă deja când el se întoarce, el nu va mai putea să intre. 
      *Satan, este neobosit, puterea demonică vine înăuntru. Vindecarea, salvarea, sfinţirea, durează - ţin - atâta timp cât -ţine 
durează, credinţa ta. Tu poţi pierde credinţa printr-o mărturie negativă. 
      *Acum, prieteni, eu nu vă spun aceasta din ceva fel de psihologie. Eu am avut de a face cu demoni de-a lungul anilor, şi voi ştiţi 
aceasta. Dacă voi doar aţi şti lucrul acesta, după ce servicul este gata seara, ce se întâmplă câteodată. Voi nu ştiţi. Amintiţi-vă, când 
voi veniţi împotriva unui duh, voi mai bine aţi şti despre ceea ce voi vorbiţi. Doar nu staţi acolo să-l purtaţi, să discutaţi cu el, pentru 
că nu va face nici un bine (nu rezolvaţi). Dar cînd cu adevărat un demon trebuie să vi se supună, el va recunoaşte aceasta. Nu este cât 
de tare tu strigi, nu este cît de mult ulei tu pui. Este ceea ce este în spate aici, aceea el va recunoaşte. Este adevărul (Marcu 6: 12-13).  
      *Astăzi este o zi oribilă. Oamenii sânt împrăştiaţi peste tot. Am stat câteva săptămâni în urmă acolo unde a fost un mare cort 
ridicat, unde un om a spus că el poate să scoată duhuri rele, lucru de care eu nu mă îndoiesc. Dar duhurile rele nu se scot ducând o 
viaţă crudă, indiferentă. Cea mai puternică armă care este în lume, este dragostea. 
      *În interiorul vostru, este o cale. Şi aceasta este locul pe care Dumnezeu a pus pe fiecare om de la Adam şi Eva: voinţa prorpie 
în alegere. Tu poţi să alegi să trăieşti sau să mori, orice vrei tu. Aceasta este, voi sânteţi bazaţi pe libera alegere morală şi oricare este 
duhul pe care îl laşi să te domine, tu vei aduce acele roade, viaţa ta va fi dominate din interior. Atât de mulţi oameni se bazează pe 
aceste cinci simţuri exterioare. Ei sânt în regulă, nimic înpotriva lor, dacă ei sânt în acord cu al şaselea simţ -credinţa. Acest duh poate 
fi doar de două feluri, unul este Duhul lui Dumnezeu, celălalt este de la Diavolul. Tu nu poţi sluji la doi stăpâni deodată (Mat.6: 24). 
Tu eşti dăruit cu totul unuia, sau cu totul dăruit celuilalt. Şi dacă tu ai Duhul lui Dumnezeu în tine (Rom.8: 9), tu ai credinţă, şi tu vei 
crede fiecare Cuvând pe care l-a scris Dumnezeu. 
 
 
 

Extrase din:   "Intr.despre Genesa".par.21 / "Semne spirituale ale timpului".par.67 / "Perseverenta"(62-0608).par.115 / "Stai si obseva"par.52 / "Locul de inchinare 
ales de Dumnezeu"(65-0220)par.127 / "Speranta noastra e in Dumnezeu"par.48 / "Demonologie1"Tarim fizic par.42/47 / "Pentru ce a fost dat Duhul Sfint" 
par. 137 / "Regele respins"(60-0610) par.90-94 / "Atunci Isus aveni si a chemat"(64-0417)par.10-11 / C.O.D.(59-1223)par.36-40 / "Identitatea unirii"pg.8 / 

"Investitia" (63-0803)par.59 / "Boli si maladii"par.26-28 / "De ce sint oamenii asa de prabusiti" pg.28 / "perseverenta"(62-0218)par.23 
                                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                             


